

唱片均有曲紙附送

焦士抗戰... 國難... 鐵性蘭心... 電影迷... 雲哥華五洲大藥房啓

TEEN JORE 276 East Hastings Street Vancouver, B.C. Canada.

旅館連西餐館廉價出售廣告

本報宗社... 旅館連西餐館廉價出售廣告... 廉價出售...

本報商選徵文啟事

本報宗社... 本報商選徵文啟事... 徵文啟事...

伊因風濕離行伍

伊因風濕離行伍... 伊因風濕離行伍... 離行伍...

Kruschen Salts E. Griffiths Hush Ltd. sa

粵省各路戰訊

粵省各路戰訊... 粵省各路戰訊... 戰訊...

出北游擊隊抗敵經過

出北游擊隊抗敵經過... 出北游擊隊抗敵經過... 抗敵經過...

Advertisement for OGDEN'S FINE CUT VIRGINIA TOBACCO featuring a woman and a pack of cigarettes.

Advertisement for 'White Powder' (白粉) medicine, including text about its benefits and a list of ailments it treats.

Advertisement for 'Tian Sheng Tang' (天生堂) medicine, listing various products like 'Liu Shen Jue He Wan' and their prices.

Advertisement for 'Liang Jiu' (良舊之酒) and 'Shi Li Shi' (時利市) wine, mentioning 'Harry's Fruit Market'.

Advertisement for 'C. T. SUN' (曹統新) medicine, listing various ailments like 'nightmare' and 'skin itching'.

Advertisement for 'Gong Ren' (恭頌) medicine, describing its effectiveness for various conditions.

Advertisement for 'Sam Sing' (生菓) medicine, focusing on skin treatments and general health.